



## Safety precautions

Always follow these instructions

To avoid the possibility of causing injury to users or damage to properties, please follow all the explanations written below.

The following symbols differentiate the levels of danger and injury that may result if the product is improperly used.

**WARNING** This symbol indicates that improper handling may cause a risk of death or serious injury.

**CAUTION** This symbol indicates that improper handling may cause a risk of injury or damage to properties.

The following symbols indicate type of instructions to be observed. (The symbols given below are examples.)

**PROHIBITED** This symbol denotes an action that is PROHIBITED.

**COMPULSORY** This symbol denotes a COMPULSORY action.

**CARE** This symbol denotes an action that should be carefully performed.

**WARNING**

Never try to take apart, repair or modify this product.

Ignition or abnormal operation may occur, and cause electric shock, fire or injury.

Contact the dealer for repairing this product.

**Do not use more than the rating of the electrical outlet or wiring accessories.** Do not connect this product to power supply except rated voltage and rated frequency.

If you exceed the rating using a power strip etc., heat generation may occur and cause fire.

**When a failure or malfunction occurs, stop using the product immediately and disconnect the power plug.**

Heat generation etc. may occur and cause electric shock or fire.

[Examples of failure/malfunction]

• Abnormal noise is observed during operation.

• Moving the power cord stops operation.

• Burning smell is observed.

• Motor unit, power cord or plug becomes abnormally hot.

Contact the dealer immediately for maintenance/repairing.

**Do not turn on the product unless blade, guard and louver are installed properly.**

It may cause injury.

**Do not damage the power cord or plug.**

(Do not cut, modify. Do not forcefully bend, twist or pull. Do not put near heating appliances, or put anything heavy on. Do not bundle.)

If damaged power cord or plug is used, short circuit etc. may occur and cause electric shock or fire.

• Contact the dealer for repairing the power cord or plug.

**If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.**

**Make sure the power plug is fully inserted into socket.**

Loose engagement of the plug and socket may cause electric shock or fire due to overheating.

• Do not use the damaged plug or loosen socket.

**Do not connect or disconnect the power plug with wet hands.**

It may cause electric shock.

**Do not place the product on its power cord.**

It may damage the power cord, short circuit may occur and cause electric shock or fire.

**Do not immerse the product in water, or put water on it.**

Short circuit may occur and cause electric shock or fire.

**Do not place the product near heating appliances.**

Plastic parts may melt and catch fire.

**Do not pull the power cord when carrying and storing away the product.**

It may damage the power cord, short circuit may occur and cause electric shock or fire.

**Do not stretch the power cord during operation.**

It may damage the power cord, short circuit may occur and cause electric shock or fire.

**Do not swing around the product with the handle.**

It may cause injury or damage the product.

**Make sure to disconnect the power plug when assembling, cleaning, and storing away the product.**

The product may start operating unexpectedly and cause injury or electric shock.

**Wipe off dust on the power plug periodically.**

If the plug is used with dust accumulated on it, humid air etc. may cause poor insulation and fire.

• Disconnect the power plug and wipe it with a dry cloth.

• Disconnect the power plug when not using for a long period.

**Keep the lithium battery out of reach of small children.**

Small children may accidentally swallow it. If swallowed, call your doctor for advice immediately.

**CAUTION**

**Do not use the product at the following locations:**

• Where it may be exposed to flammable gas or near sources of flame such as gas ranges.

• Where it is exposed to rain or water.

Flame failure, catching fire, explosion, short circuit, etc. may occur and cause electric shock or fire.

• Where it becomes unstable or place near the obstacles.

The product may fall down and cause injury.

• Where it is exposed to direct sunlight or wind-driven rain.

Overheat etc. may occur and cause electric shock or fire.

**Do not operate the product before the pipe is firmly fixed to the joint.**

The product may become unstable and fall down. It may cause injury.

**When disconnecting the power plug, grasp and pull the plug, not the cord.**

It may damage the power cord, short circuit may occur and cause electric shock or fire.

**Do not put your fingers into the guard, louver or any moving part of the product.**

It may cause injury.

**Do not put your fingers into the moving parts when adjusting wind direction.**

It may cause injury.

**Do not put your fingers into the pipe when assembling.**

It may cause injury.

**Do not place anything on or sit on the product.**

It may cause malfunction or injury.

**Do not drag the product.**

It may cause damage to the floor.

**Do not expose yourself to wind generated by the product for a long time.**

It may cause health related issue.

**Do not operate with the remote control unit other than the supplied.**

The product may start operating unexpectedly and cause discomfort or injury.

**Special attention should be paid when people such as the following use this product.**

(Infants, children, elderly people, or people who cannot control their own body temperature) Exposed themselves directly to wind generated by the product for a long time, they may feel sick or get dehydrated.

**Notice:**

• Do not place the product near insecticide, oil corrosive solvent.

It may cause bad effects on quality, or damage the product.

• Do not place the product in high temperature, high humidity or dusty place.

It may cause bad effects on quality, or damage the product.

**This appliance is not intended for use by persons (including children) with reduced physical, sensory or mental capabilities, or lack of experiences and knowledge, unless they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance by a person responsible for their safety.**

**Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance.**

## 安全注意事项

請務必遵守這些指示

為避免引致使用者受傷或財物損壞的可能性，請務必遵守下列注意事項。

-以下標誌是根據錯誤使用所產生的危險或受傷程度而分類。

**警告** 表示如不遵守該指示，可能造成死亡或嚴重受傷。

**注意** 表示如不遵守該指示，可能造成人身傷害或物品損壞。

-以下標誌為需要遵守的指示種類。(下列標誌為例子)

**此標誌表示為禁止事項。**

**此標誌表示為強制事項。**

**此標誌表示為必須小心進行的事項。**

### 警告

**切勿擅自拆散、修理或改造本產品。**

可能著火或運行異常，引致觸電、火災或受傷。

• 本產品故障時，請聯絡經銷商修理。

**請勿使用超過額定功率的電插座或配線器材。不要將本產品連接至額定電壓及額定頻率以外的電源。**

如使用電源延長線等超過額定功率，可能引致發熱，造成火災。

**當產品出現故障或失靈時，立即停止使用並拔出電源插頭。**

可能引致發熱等，造成觸電或火災。

[故障、失靈等]

• 運行時發出異常聲音。

• 移動電源線時停止運行。

• 發出異味。

• 壓壞、電線線或插頭變得異常地熱。

請立即聯絡經銷商進行保養、維修。

**扇葉、防護罩及百葉窗未裝好時，切勿開機。**

此舉可引致受傷。

**請勿損壞電源線或插頭。**

(切勿剪裁或改造。切勿強行折曲、扭曲或拉扯。切勿放在發熱器具附近或負重。切勿摺成一札。)

• 請拔出電源插頭，然後用乾布清潔。

如果電源線已損壞，必須找製造商、服務代理商或合資格人士更換，以免發生危險。

**確保電源插頭完全插入插座。**

如插頭鬆脫未插好，可能引致觸電或插頭過熱而造成火災。

• 請勿使用已損壞的插頭或鬆脫的插頭。

**手濕時切勿插入或拔除電源插頭。**

此舉可能引致觸電。

**請勿把本產品放在其電源線上。**

此舉可能令電源線損壞，引致短路並造成觸電或火災。

**請勿把本產品浸於水中或沾水。**

可能引致短路並造成觸電或火災。

**請勿把本產品放置在發熱電器旁邊。**

塑料部件可能融化而起火。

**移動或收起本產品時，請勿拉扯電源線。**

此舉可能令電源線損壞，引致短路並造成觸電或火災。

**請勿在風扇運行時拉緊電源線。**

此舉可能令電源線損壞，引致短路並造成觸電或火災。

**請勿拿著手柄擺動產品。**

此舉可能引致受傷或產品受損。

**組裝、清潔和收起本產品時，請先拔出電源插座。**

本產品可能會無預期地開始運作，引致受傷或觸電。

**定期抹去電源插頭上的灰塵。**

如電源插頭上積聚了灰塵，潮濕的空氣等可能引致絕緣不良而起火。

• 請拔出電源插頭，然後用乾布清潔。

• 長期不使用時，請勿將電源插頭。

**把鋰電池放在幼童觸及不到的地方。**

幼童可能意外吞下。如出現此情況，請立即就醫。

### 注意

**切勿在以下場所使用本產品：**

• 接近易燃氣體或火源如爐具等場所。

可能引致火災、起火、爆炸、短路等，並造成觸電或火災。

• 不平坦或障礙物附近的場所。

本產品可能會跌下來，並導致身體受傷。

• 直接陽光照射、雨淋風吹的位置。

可能引致過熱等並造成觸電或火災。

**未將管子牢固地插入接頭前，切勿操作本產品。**

產品可能不穩定而翻倒。此舉可能引致受傷。

**拔出插頭時，抓住並拉出插頭部分，不要抓住電源線。**

此舉可能令電源線損壞，引致短路並造成觸電或火災。

**切勿把手指放進防護罩、百葉窗或各可動部份。**

此舉可能引致受傷。

**調節風向時，不要將手指放入運動中的零件。**

此舉可能引致受傷。

**裝嵌時不要將手指放入管內。**